

星横旅遊有限公司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
 : +604-226 6161
 : +604-228 6161

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement...

EIE I

: tour@sinpen.com

5天4夜

成都/西岭雪山/ 安仁古镇



Tour Code: CXY

观光景点:

★风味餐: • 巴蜀风味 • 天府掌柜川西风味 • 雪山风味宴

• 八卦风味 • 鸳鸯火锅

精简行程:

第一天 抵达成都 (机上用餐)

● 入住酒店

酒店: 向阳大厦酒店或同级

第二天 成都/西岭雪山 (早/午/晚餐)

- 锦里古街
- 花水湾渡假小镇
- 西岭雪山 (含往返缆车)

酒店: 映雪酒店或同级

第三天 西岭雪山 (早/午/晚餐)

● 全日享乐 酒店: 映雪酒店或同级

第四天 西岭雪山/成都 (早/午/晚餐)

- 安仁古镇 [老电影博物馆
 - 公关老街]
- 熊猫邮局
- 宽窄巷子
- 新世纪环球中心

酒店: 凯宾斯基酒店或同级

第五天 成都-回程 (早/午/机上用餐)

熊猫基地 (含电瓶车)

赠送:

- •每人01次雪上飞碟
- •每人01次蛇形雪橇
- 无限次雪地滑板
- 全球首家熊猫邮局~ 赠送明信片一张/人

● 茶叶店 ● 丝绸店 ● 宝树堂 (无足浴)

行程次序,以当地旅社安排为准。

- 熊猫基地(成都) 成都
- 锦里古街-是感受浪漫休闲的精神驿站,是体验三国文化与成都民俗的魅力街区。 古街布局严谨有序,酒吧娱乐区、四川餐饮名小吃区、府第客栈区、特色旅游工 艺品展销区错落有致。锦里就是具有浓厚四川特色的好吃一条街,更是历史熏陶 下的成都特色的缩影。
- 熊猫基地 这里常年养着80余只大熊猫以及小熊猫、黑颈鹤、白鹤等珍稀动物。 现已成为国内开展大熊猫等珍稀濒危野生动物移地保护的主要基地之一。
- 宽窄巷子 宽窄巷子可以堪称川西民居的重要典范。宽窄巷子地处成都三大历史 文化名城保护区之一少城片区。

西岭雪山

- 西岭雪山 西岭雪山位於四川省成都市大邑县境内,距成都仅95公里,总面积 375平方公里,属世界自然遗产、大熊牺息地,景区内有终年积雪的大雪山,海 拔5364米,為中国內陸西南第一峰。冬季积雪期為11月中旬至次年3月底,由于 雪质优良,并成為中國南方最佳滑雪勝地。游客可自費參加滑雪及体验精彩缤 纷的各种雪上娱乐专案如熱氣球、雪地摩托、兒童摩托、冰上冲锋舟、雪上飞 碟、雪地自行车、雪上飞片、狗拉雪橇、冰雕長城等,感受冰雪专案的无尽魅 力。亦可自費乘坐观景索道感受別样的一线天风景。晚上特意安排体验雪山上 的酒店并可自费浸泡雪山Spa。
- 蛇形雪橇 如同蛇一样的崎岖滑行,需要使用专用滑道,如蛇一般滑行,如蛇 一般灵巧,感受不一样的雪上娱乐。

大邑县

安仁古镇一中国历史文化名镇。始建于唐朝,现存的旧式街坊建筑多建于清末 民初时期, 尤以民国年间刘氏家族鼎盛时期的建筑最多, 风格中西式样结合, 庄重、典雅、大方的各式院落,造就了安仁镇特殊的建筑风貌,号称"川西建筑 文化精品"。目前在安仁有保存比较完整的历史街区及庄园住宅古建筑群面积约 30万平方米;有保存民清时期的刘氏庄园群、刘湘公馆等古公馆27座;有红星 街、树人街、裕民街等三条古街; 小洋楼(原公益协进社址)、安仁中学(原 文彩中学)、钟楼等。

自费项目:中国国粹川剧变脸 + 安仁古镇铛铛车巡游+刘文彩地主莊园+府南河夜景巡游 [RMB380/人]

出发日期:				航班行程:			
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:			





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
 : +604-226 6161
 : +604-228 6161

www.sinpen.com Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement...



CHENGDU/ XILING SNOW MOUNTAIN/ ANREN ANCIENT TOWN



Tour Code: CXY



- \$pecial Cuisine: Bashu Flavor Western Sichuan Flavor
 - Snow Mountain Cuisine Ba Gua Cuisine
 - Ying Yang Steamboat

Schedule:

D1 ARRIVAL CHENGDU

Check-in Hotel

Hotel: XiangYang Hotel or similar

D2 CHENGDU/XILING SNOW MOUNTAIN (B/L/D)

- Jinli Ancient Street
- Hua Shui Bay Downtown
- Xiling Snow Mountain (includes round trip cable car)

Hotel: XiLing Ying Xue Hotel or similar classes

D3 XILING SNOW MOUNTAIN (B/L/D)

Enjoy All Day Fun

Hotel: XiLing Ying Xue Hotel or similar classes

D4 XILING SNOW MOUNTAIN/ CHENGDU (B/L/D)

- Anren Ancient Town [Old Movie Museum
 - Mansion Old Street1
- Panda Post Office
- Wide Narrow Alley
- The New Century Global Centre Hotel: Kempinski Hotel Chengdu or similar classes

D5 CHENGDU-DEPARTURE

(B/L/MOB)

Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (With Buggy)

- Snow Flying Plate / Person • Snake Scooter / Person Unlimited SnowBoard Skating
- The world's first panda post office ~ Free 1 Post Card per person

Shopping Stop:

- Tea House
 Silk Shop
- Bao Shu Tang (Without foot massage)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangément.

Tourist Attractions:







CHENGDU

- JinLi Ancient Street is a street in Chengdu, Sichuan, China. It is a part of the Temple of Marquis, and the buildings are in the Qing Dynasty style. The theme is Three Kingdoms Culture, and traditional folk custom. There are many bars, inns, snack stores and souvenir shops.
- Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding is a non-profit research and breeding facility for giant pandas and other rare animals.
- Wide Narrow Alley This is more about restoring the old architecture in West China. The main structure is made from wood and bricks.

XILING SNOW MOUNTAIN

- Xiling Snow Mountain is located in Chengdu, Sichuan Day County, only 95 km away from Chengdu, the total area of 375 square kilometers and is the world's natural heritage, as well as the giant panda habitat. Located on 5364 meters above sea level, it is known as southwest China's first inland peaks. It is also known as the best ski resort in southern china because of the snow thickness and temperature which is the excellent for all the ski activities such as Hot Air Balloon, Snowmobile, Children Motorcycle, Ice Assault Boats, Snow Flying Saucer, Snow Bike, Snow Flyer, Dog Sledding, Ice Wall and etc on own expenses. Besides the ski activities you may also experience a panoramic view via the ropeway sky scenery or enjoy spa experience with the beautiful view of snow-capped mountains (on own expenses).
- Snake Scooter is a group involved in project in the connection point between the sliding cars, multiple cars to connect together to form snake like glide. When the scooter glide down from a height, snake like body with the terrain and the body will be able to produce all kinds of rock influence of gravity, very beautiful.

DA YI COUNTY

Anren Ancient Town - Built in the Tang dynasty, the existing older neighborhoods built building in the late Qing dynasty and the early period, in particular to the Republic of China Liu's family, the heyday of the building up to, style of integrated Chinese and Western styles, dignified, elegant, generous and all kinds of yard, creating Anren Zhen special architectural style, known as "the Sichuan construction culture." Currently has saved more than ANI More full of history blocks and the Manor residential ancient complex area about 300,000 square meters; has save people clear period of Liu's Manor Group, and Liu Xiang mansion, ancient mansion 27 seat; has red star Street, and Shuren Street, and yumin Street, three article ancient street; small ocean floor (original public association into social site), and ANI middle school (formerly literary embellishment middle school), the clock tower and so on.

Optional Tour: China Sichuan Opera face + Anren Town Car Parade + Liu Wencai Manor + Funan River Night View Trip [RMB 380/PAX]

Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent: